
 

 

ZÁPIS 
z kolegia děkana FCHI konaného dne 8. března 2011 

 
 
Přítomni:  prof. Labík, doc. Chuchvalec, doc. Grosová, doc. Hofmann, prof. Procházka, 

doc. Turzík, Ing. Klaudisová, prof. Schreiber, Ing. Fišer, doc. Jahoda, 
prof. Matějka 

 
 
1/ Děkan Prof. Labík: 
 

z KR 

 dne 18. 5. 2011 proběhne akce "Chemie a paliva" před NTK 

 Změna - plánovaná kontrola člena pracovní skupiny chemie Akreditační komise prof. 
O. Pytely – všechny disertační práce za posledních 5 let - podzim 2011 (původně 
srpen), prof. Pytela nepřijede sám, ale bude na každé fakultě doprovázen relevantním 
odborníkem. Organizaci průběhu zašle sekretariát AK na konci prázdnin. 

 Byli jsem rektorem důrazně upozorněni, že  smlouvy o uzavření a změny prac. 
poměru dodávat včas na personální odbor. Podání návrhu v pozdějším termínu musí 
být vždy zdůvodněno.  

 V letošním roce výrazně poklesly zdroje VŠCHT zejména v pedagogice oproti 
loňskému roku je zde pokles o 10,4 %. 

 Přechod na elektronickou výplatní pásku od příštího měsíce 

 Všechny faktury jsou skenovány a budou je mít k dispozici hospodáři 

 Organizační řád - změny budou projednávány příští týden v úterý od 9 hod, do té 
doby mohou ústavy zaslat děkanovi návrhy na další změny  

 Modernizace poslucháren BI a BII proběhne v létě – dodavatelé budou vybráni 
elektronickou aukcí 

 Mají nově vzniknout Centra kompetence od 2012 – cca 35 center 

 Den otevřených dveří 25. - 26. 11. 2011 

 V letošním roce opět proběhne vánoční koncert a nikoliv galavečer 
 

KD 

 Návrh členů komise pro vědeckou konferenci studentů doktorských studijních 
programů 20. dubna 2011. Zatím sestavena komise pro jeden den, dle počtu 
účastníku, možnost změny členů komise nebo rozdělení. 

Předsedkyně:  doc. RNDr. Drahoslava Janovská ústav 413 
Místopředsedkyně: Mgr. Ilona Kalinová   ústav 834 

 Členové:  doc. Ing. Dr. Vrňata   ústav 444 
Ing. Vadym Prokopec, Ph.D.  ústav 402 

    Ing. Petr Kočí, PhD.   ústav 409  
    Ing. Michal Fulem, Ph.D.  ústav 403   
     Ing. Jakub Dyntar, Ph.D.  ústav 437 
    Ing. Jan Švihlík, Ph.D.    ústav 445 

 



 Proběhla diskuse o případných dislokačních změnách v souvislosti se vznikem oboru 
Analýza léčiv 

 Informace o počtu přihlášených studentů na naší školu, fakultu, jednotlivé obory. 
Oproti stejnému stavu v loňském roce máme dvojnásobek zájemců o studium. Nárůst 
je především díky oborům Analýza léčiv a Nano a mikrotechnologie v CHI. Minimální 
zájem je o Inženýrskou informatiku.   

 
 

 
 
2/ Pedagogika, proděkan Doc. Jahoda 

 FCHT navrhla program „ letní školy pro středoškolské učitele, za FCHI byly zařazeny 
přednášky kolegů prof. Kolafy, Dr. Koska, a doc. Slavíčka. 

 Navrhované zněny ve studijních plánech na rok 2011/12 byly předány na Pedagogické 
oddělení. 

 KD se dohodlo, že předměty na ústní zkoušku pro uchazeče na magisterské studium 
na FCHI, kteří nesplňují podmínku 100 kreditů z vybraných předmětů bakalářského 
studia, budou shodné s povinnými okruhy pro státní závěrečné zkoušky jednotlivých 
studijních oborů, v bakalářských studijních programech. 

 
3/ Vnější vztahy a propagace, proděkan Prof. Matějka:  

 

 Žádost u prodloužení udělování titulu Eurobakalář chemie byla komisí ECTNA 
schválena, ale pro dokončení procedury je třeba zaplatit poplatek 2000 EUR. 
Po krátkém projednání byl vyjádřen souhlas se zaplacením poplatku z prostředků 
fakulty. 

 Připravuje se videoklip o škole se zaměřením na „lákavé“ tématiky – medicinální 
chemie, léčiva, nanotechnologie apod. /z fakulty budou zřejmě osloveny skupiny 
prof. Krále a doc. Štěpánka. 

 Vzhledem k hledání úspor v rozpočtu školy se řeší otázka softwarových multilicencí. 
Vedoucí ústavů jsou žádáni, aby se vyjádřili k využití těchto licencí ve výuce a 
výzkumné práci.  

 Názvy „atraktivních“ profesí pro grafické ztvárnění jsou připomínkována oddělením 
pro komunikaci. 

 Proděkan pro vnější vztahy děkuje všem, kteří dodali podklady pro přípravu 
chemických jarmarků, které předal na oddělení komunikace. 

 
4/ Různé 

 doc. Chuchvalec – upozornil, že dosud nejsou známy volby do akademického senátu 
fakulty a ani po 10 dnech nejsou zveřejněny. KD se shodlo, že příště zvolíme klasický 
model voleb přímo na ústavech. 

 doc. Chuchvalec – se dotázal, který s ústavů se letos pokusí získat investice 
z investičních grantů FRVŠ, kolegium se shodlo, že letos podají primárně návrhy 
ústavy 402 a 409. Ostatní jen, bude-li možné je podat prostřednictvím celoškolské 
kvoty. 

 doc. Turzík – vznesl požadavek na zařazení předmětu Matematika II do stud. plánů 
bak. studia na FCHI jako povinného předmětu a Matematiku III jako povinně 



volitelného. KD se usneslo ponechat Matematika II jako povinně volitelný předmět 1 
a 2 a Matematiku III jako volitelný v 5. Semestru. Další jednání o zařazení předmětů 
bude probíhat v rámci reakreditace studijních programů. 

 
 

Termín příštího zasedání kolegia děkana bude 29. března 2011. 
 
 
        prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. 
               děkan 


